

博 學



Erudition

11 · 2023



Service-learning promotes students' contribution to the community 以服務學習推動學生貢獻社群

Highlights 精選

HSUHK holds appreciation and naming ceremony to recognise Dr Alexander Law's donation to the University
恒生大學舉行羅許潔珊樓感謝暨命名典禮

"Uniquely Common" Concert raises HK\$8 million for university development
「不一樣的平凡」音樂會籌得 800 萬元支持大學發展

HSUHK scholar listed among World's Top 2% Scientists
恒生大學學者位列「全球首 2% 科學家」



香港恒生大學
THE HANG SENG UNIVERSITY
OF HONG KONG

The Hang Seng University of Hong Kong Newsletter
香港恒生大學通訊

Honours Academy Pre-teens Financial Literacy Workshop

榮譽學院青少年理財工作坊

On 16 September 2023, the Honours Academy (HA) hosted a community-service event titled "Be Smart – Pre-teens Financial Literacy Workshop 2023" in collaboration with The Boys' and Girls' Clubs Association of Hong Kong's Community Creativity Learning Centre. The event aimed to empower school students, ranging from Primary 5 to Form 1, with essential financial literacy skills.

HA students crafted a unique board game consisting of various financial decisions one faces throughout their educational and early-career journeys. From budgeting for school expenses, to making strategic choices about higher education and career empowerment options, the workshop provided an understanding of the financial responsibilities and opportunities that lie ahead for the next generation.



榮譽學院與香港小童群益會社區創意學習中心於2023年9月16日合辦社區服務活動「理財智叻星」，為小五至中一學生教導基本的理財技巧。

榮譽學院學員運用創意和專業知識，設計了獨一無二的桌上遊戲，內容圍繞青少年在學和早期職業生涯中可能經歷的各種財務決定，例如學費預算、高等教育和職業規劃的策略選擇，讓中小學生們對財務責任和機遇有更深入的了解。

◀ Participants play the financial literacy board game designed by HA students. 參加者投入於榮譽學院學員設計的理財桌上遊戲。

EOC anti-sexual harassment in campus talk

平機會防止校園性騷擾講座

Co-organised by Student Affairs Office and Equal Opportunity Committee (EOC), the Anti-Sexual Harassment in Campus Talk was delivered on 5 October 2023. The presenters shared information through inspiring videos and interactions between students, so that students and staff could familiarise themselves with different issues and better understand how to avoid sexual harassment on campus.

學生事務處與平等機會委員會於2023年10月5日合辦防止校園性騷擾講座，透過播放影片和學生的互動示範，介紹最新的防止校園性騷擾資訊，讓學生與教職員了解及預防校園性騷擾。



▲ Campus talk is held to familiarise students how to avoid sexual harassment on campus. 講座讓學生了解及預防校園性騷擾。